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Pöytäkirja 12/2020  

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (puheenjohtaja) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Pinja Luoma 

Vilja Välimäki 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 11.03. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen  

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Pinja Luoma ja Vilja Välimäki. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys  

Lisätään kohta 13 Humanitaan yhdistys ja hallinto. Tätä seuraavien kohtien numerointi siirtyy 

yhdellä eteenpäin. Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksineen. 

 



5. Ilmoitusasiat  

- Humanitaalta on pyydetty videomateriaalia fuksien orientaatioviikolle. Paula tekee. 

- Seurataan koronatilanteen vaikutusta tiedekunnan opiskelijahakuihin, tänä vuonna kaikki 

kiintiöt eivät täyttyneet, vaikka hakijoita oli. Liittynee osittain ajanpuutteeseen. 

- Koronarajoitukset vaikuttavat edelleen opintoihin ja tapahtumajärjestelyihin. 

- Humanistisen tiedekunnan fuksit ovat aloittaneet 19.8.! 

 

6. Posti  

Ei postia. 

 

7. Menneet tapahtumat  

Ei menneitä tapahtumia. 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat  

- Kopo- ja pj-ilta  

- Olisi hyvä järjestää syksyn alussa, liittyen osittain Arcanumiin ja osittain 

koronatilanteeseen. Koronaan liittyen voisi puhua myös sosiaalipolitiikasta eli 

kutsutaan myös sopot mukaan. 

- Otetaan harkintaan myös erillinen Sopo- ja pj-ilta! 

- Yksi Kopo- ja pj-ilta voisi olla Halloped-teemalla, mahdollisesti lukukauden 

viimeinen. 

- Päätettiin kutsua TYY:n hallitus kaikkiin Kopo- ja pj-iltoihin.  

- Järjestetään syksyn ensimmäinen Kopo- ja pj-ilta 16.9. klo 16.30. teemalla akuutit 

asiat. Vilja tiedottaa.  

- Kummikierrokset aloitetaan syyskuun lopulla. 

 

 

9. Halloped-asiat  

- Varataan koordinaattoreille Instagram-kaappauspäivä, jotta voivat tiedottaa hauista ja 

vastailla kysymyksiin. Kysytään päivätoivetta. 

- Paula tapasi koordinaattoreita 20.8. aamulla.  

9.1 hallopedin eroaminen  

- Jere Markkanen on pyytänyt eroa HKTL:n arkistotyöryhmästä ja Karoliina Lehtinen 

Opetuksen kehittämisen työryhmästä. Syinä valmistuminen ja toiseen kaupunkiin 

muuttaminen. Päätettiin myöntää molemmille ero. 

9.2 hallopedhaun avaaminen  

- Avataan täydennyshaku ajalle 21.8.–4.9. Avataan HKTL:n arkistotyöryhmään kaksi 

(2) paikkaa, opetuksen kehittämisen työryhmään kolme (3) paikkaa ja laitoksen 

laajennettuun johtoryhmään yksi (1) paikka. Liisa tiedottaa. 

9.3. hallopedin sijaisen hakeminen 

- Maija Siukonen on ilmoittanut, ettei harjoittelun aikana pysty osallistumaan KKL:n 

peruskoulutusjaoston tapaamisiin. Päätettiin valtuuttaa halloped-koordinaattorit 

valitsemaan sijainen. 

 

 

 



10. Sosiaalipoliittiset asiat  

- Päätettiin järjestää syksyn aikana Sopo- ja pj-tapaaminen. Kysellään ideoita Kopo- ja pj-

illassa. Tapaaminen järjestettäneen lokakuussa. 

- Muiden tiedekuntajärjestöjen hallitukset ovat ehdottaneet palaveria yhteiseen 

sopotapahtumaan tms. liittyen. Osallistutaan! 

- Halutaan kehitellä jonkinlainen palautekysely tuutoreille. Palataan asiaan hieman 

myöhemmin. 

 

10. Arcanum/taloasiat  

- Avoin Arcanum-seminaari tänään 20.8. klo 14. Paula osallistuu.  

- Jäsenjärjestöille pitää välittää muistutus Mimesiksellä olevien tavaroiden puhdistamisesta / 

pois heittämisestä. Arcanumiin ei saa viedä mitään puhdistamatonta Mimesikseltä. 

Järjestötoimijat voivat kuitenkin halutessaan viedä tavaroita mm. omiin koteihinsa.  

- Humanitaan omat tavarat pitää myös käydä läpi. Ainakin lippu ja kuohuviinilasit halutaan 

todennäköisesti puhdistaa. 

- Keväällä puhuttii Mimesiksen muistokeräyksestä. Otetaan kuvia ja tehdään Google Forms, 

johon voi nimettömästi jakaa muistojaan Mimesiksestä. Vilja tekee kyselyn.  

- TYY kannustanut Mimesiksen dokumentointiin ja huomauttanut, että joku voisi myös tehdä 

opinnäytetyön talosta! 

 

12. Tulevat tapahtumat  

-  TYYn avajaiskarnevaalit 4.9. 

- Ilmoittautuminen viimeistään huomenna eli 21.8. 

- Ilmoittaudutaan, mutta pidetään pieni koronavaraus – jos alkaa näyttää kriittiseltä, 

vetäydytään. Mahdollisesti osallistutaan vain osan aikaa, sillä karnevaali kestää 12–

18.  

- Humanitaan syksyn tapahtumat  

- Kysymysmerkkejä, kysymysmerkkejä, korona kummittelee. 

- Syksyn alkuun suunniteltua ainejärjestöaktiivien saunailtaa ei ehkä kannata järjestää 

etänän – Zoomin kautta on hankalaa virkistäytyä ja verkostoitua.  

- Suuret humanistisitsit ja -bileet ovat vielä kalenterissa, mutta järjestäminen on 

epävarmaa. 

- Humanitaalla on monia edunvalvonta-asioita aktiivisesti vireillä ja korona häiriköi, 

joten ei oteta liikaa stressiä tapahtumien järjestämisestä vaan keskitytään muuhun 

toimintaan. Huomioidaan myös aktiivien jaksaminen.  

- Jokin ulkotapahtuma, urheilua tai piknik, voitaisiin kuitenkin järjestää alkusyksystä. 

Tärkeää olisi saada sitoutettua kaikki jäsenjärjestöt, erityisesti tulevaisuudessa.  

- Perinteinen pilttipiknik voisi korona-aikana toimia paremmin kuin kaikille suunnattu 

massatapahtuma. Toisaalta fuksien saavuttaminen on hankalaa. Jatketaan 

keskustelua WhatsAppissa.  

 

13. Humanitaan yhdistys ja hallinto 

- Vuosijuhlia ei järjestetä vielä tammikuussa, mutta toimikunta voidaan koota jo tänä vuonna. 

Varsinainen järjestely jää vuoden 2021 hallituksen vastuulle. 

- Humanitaan sääntöjä pitäisi päivittää. Ainakin aloitetaan prosessi tänä vuonna. 

 

14. Talous  

Ei talousasioita. 



 

14. Muut esille tulevat asiat  

- Kirjallisuustieteisiin on perustettu uusi järjestö Mimesis ry. 

- Pohditaan hallituksen virkistymistä WhatsAppissa. 

 

15. Seuraava kokous  

Päätetään WhatsAppissa/Doodlella. 

 

16. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12.33. 

 


